
S-au inceput lucrarile pentru betonarea strazii din satul laz
S-a construit gardul dintre curtea Primariei si Dispensarul uman din
Obreja.
Se are in vedere repararea drumului communal laz-Yar
Propune sprijinirea Bisericii ortodoxe din obreja cu suma de 1.000

euro.
Dl. Baila propune sa se construiasca balustrazi la subsolurile de la scoala din Obreja si

mai propune primarului comunei Obreja sa intreprinda demersurile necesare pentru

infiintarea unei echipe de dansuri populare la nivelul comunei Obreja.
D-na Dragan propune sa se monteze tevi de scurgere a apei pluviale in intersectiile

dintre strazi in comuna Obreja.
Dl. Petrescu propune sa se amenaiezetrecerea de cale ferata Iaz-Ciuta.
Dl primar arzta faptul ca nu se poate interveni la aceasta trecere de cale ferata,, intrucat
aceasta apartine Cailor Ferate RomAne.

Intrucat nici un consilier nu si-a mai manifestat dorinta de a interveni la acest punct al

Ordinii dezirdomnul primar Peia Ion, impreuna cu domnul Petrescu8 Mircea Dan -
presedinte de sedinta, multumesc consilierilor prezenti pentru participarea la sedinta si

declara inchise lucrarile acestei sedinte.
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